
ACTA DE LA JUNTA DIRECTIVA DE L’AFA DE L’ESCOLA 

JAUME FERRAN I CLUA 

 

www.afaferraniclua.cat 

info@afaferraniclua.cat 

 

 

• Identificació de la sessió 

 

Dia: 13 d’abril de 2023 

Hora: 21 

Lloc: reunió telemàtica. 

 

• Assistents a la reunió 

 

S’adjunta document amb els assistents1 

 

• Ordre del dia 

 

1. Aprovació, si s’escau, de l’acta anterior. L'acta la teniu penjada a la web 

de l'escola. 

2. Canvi de Junta. Explicació procés d'elecció. 

3. Festa fi de curs. 

4. Comissió Pati i Bricolatge. 

5. Seguiment cuina. 

6. Seguiment transport escolar. 

7. Precs i preguntes. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
1 Veure llista de participants al final del document. 

http://www.ampaferraniclua.cat/


1. Aprovació, si s’escau, de l’acta anterior. L'acta la teniu penjada a la 

web de l'escola. 

 

S’aprova l’acta anterior per majoria absoluta. 

 

2. Canvi de Junta. Explicació procés d'elecció. 

 

Explicació del procés del canvi de Junta. Presentació de candidatures i 

eleccions. 

Punts a destacar: 

 

- Per temes burocràtics del banc cal avançar la data i, finalment es 

realitzarà el dia 16 de maig. 

- S’acorda que al dia següent s’enviarà un document amb les bases 

a seguir. 

- Termini per presentar candidatures: 27 abril al 10 de maig, ambdós 

inclosos. 

- Les candidatures han de comptar mínim amb 4 representants pels 

càrrecs corresponents: presidència, vicepresidència, secretaria i 

tresoreria. 

- Les candidatures s’han de presentar a la Junta de l’AFA mitjançant 

l’adreça de correu electrònic, tot indicant el nom del representants, 

el curs del fills i el programa electoral. 

- La informació de totes les candidatures s’entregarà a les famílies 

el dia 12 de maig. 

- Si es presenta una única candidatura es procedirà a fer la votació 

entre totes les participants a mà alçada, en cas que hi hagi més 

d’una candidatura s’haurà de fer votacions en urnes. Vàlid un vot 

per família. 

Es genera debat entre els participants. S’engresca a formar equips i presentar 

candidatures. En cas que no es presenti ningú és dissol la Junta actual de l’AFA. 

 

3. Festa fi de curs. 

 

La comissió explica en quin punt es troba l’organització: 

 

- La idea es seguir amb l’estructura de cada any. Animació amb jocs 

abans del sopar. Sopar de carmanyola i música després del sopar. 

- S’han demanat 5 pressupostos, amb motivacions diferents i 

finalment s’ha triat el que més encaixa a la comissió, tenint en 

compte els interessos dels infants de l’escola i el pressupost 

assignat. 



- L’empresa es diu “Chispitas”. Aquesta s’encarregarà de tota 

l’animació. Per la tarda es farà una animació a través de jocs i 

música. La proposta encara s’ha de concretar, però el que està clar 

és que hi haurà un espai diferenciat per l’alumnat d’infantil i l’altre 

pels de primària. La setmana vinent hi haurà reunió amb l’empresa 

per acabar de concretar. 

- 5 monitors/es durant la tarda per dinamitzar els espais 

- 2 monitores/s després del sopar per fer l’animació musical.  

- Pressupost. Tarda 475 euros, nit 240 euros, 40 euros plus 

nocturnitat i 15 euros desplaçament ( + IVA). 

- A part de l’animació hi haurà petits racons distribuïts pel patí: pinta 

cares, tatuatges, ... encara per definir. 

- Voluntariat: persones pels tallers, per muntar i desmuntar i pel pla 

d’emergència. 

- Proposta de barra: General de begudes. Encara per concretar. 

 

 

4. Comissió Pati i Bricolatge. 

 

La proposta per aquest any és una BricoJornada per reparar alguns espais dels 

patis de l’escola. Es realitzaran tallers/activitats amb els infants. 

 

La convocatòria és el dia 6 de maig a les 9.30. Després de la feina es farà un 

picoteig/dinar de carmanyola amb totes les participants. 

 

La comissió va enviar un qüestionari per tal d’organitzar la Jornada. S’han inscrit 

algunes persones però enviaran recordatori per veure si poden captar més gent. 

 

Hi ha un gran llistat de coses a fer, tot i que no sé sap si es podran realitzar totes. 

 

5. Seguiment cuina. 

 

En aquest punt de l’ordre del dia s’han tractat dos temes: 

 

- Explicació del seguiment de la cuina. 

Finalment, ja es disposa de data per fer l’instal·lació de gas. Es farà a l’agost 

quan no hi hagi infants a l’escola.  

 

- Proposta de millora. Presentació de nova partida. Votació. 

 

Seguint la línia de millora de les instal·lacions, mobiliari i estris de la nostra cuina, 

cal fer una nova inversió. Aquesta anirà destinada a: 



- Renovar els congeladors. Aquests estan fallant i es preveu que 

amb l’arribada de la primavera i l’augment de la temperatura 

aquests no rendeixin com cal i, deixin de funcionar. 

- Substituir les olles que encara queden d’alumini. La normativa 

vigent indica que aquestes no es poden utilitzar en una cuina 

escolar. 

- Augmentar l’equipament i estris de cuina per poder implementar el 

projecte d’autonomia amb garanties a tots els cursos. 

 

La tresorera explica la situació econòmica de l’AFA. Explica que aquest any s’ha 

recuperat un dipòsit bancari de 30000 euros. Recorda a totes les assistents que 

l’AFA, al ser una entitat sense ànim de lucre no pot obtenir beneficis. En el 

nostres cas, aquests diners estan començant a donar beneficis i no podem tenir 

rèdits de diners invertits. 

 

Explicat això, es comenta que la nova inversió és de 7000 euros 

aproximadament. 

 

S’obre debat entre els participants, es parla de les responsabilitats de l’AFA en 

el manteniment de la cuina, que passarà quan l’AFA deixi de tenir de diners, la 

sol·licitud d’ajudes per fer front a aquestes despeses,... 

 

Finalment es procedeix a la votació, i aquesta queda aprovada per 19 vots a 

favor i 3 abstencions. 

 

6. Seguiment transport escolar. 

 

Una representant de les famílies usuàries del transport escolar explica com està 

la situació. Posa en context el tema per aquelles persones que no estan al cas 

de la situació. El conductor del bus va posar de manifest que es sentia insegur 

alhora de fer el trajecte, en tant que, se li feia difícil estar pendent de la conducció 

i dels infants. Les famílies s’organitzen i decideixen abordar la situació. Les 

diferents entitats (EMD, escola i AFA) es desvinculen de les responsabilitats 

d’aquest transport i  

decideixen organitzar-se entre elles, fent servei de canguratge durant els 

trajectes.  

Actualment, estan força organitzades, tot i que no en tots els trajectes s’està fent 

l’acompanyament. L’objectiu es treballar per a què aquesta línia formi part del 

transport escola del consell comarcal i sigui aquest qui s’encarregui de posar el 

monitoratge corresponent.  

 

 

 

 



7. Precs i preguntes. 

 

Comissió coeducació i gènere.  

 

El 25 d’abril es realitzarà una xerrada a l’escola, promocionada des d’escoles 

coeducatives. La xerrada serà sobre les lavabos i els vestuaris en termes de 

coeducació i l’impartirà la Júlia Sánchez Adreo. 

 

Tanmateix, es fa el recordatori de l’existència d’una guia sobre el llenguatge 

inclusiu a les escoles, creada, entre d’altres, per una mare de l’escola. La guia 

estarà disponible a la biblioteca de l’escola i també es pot trobar per la xarxa. 

 

 

 

Llistat de participants 

 

1. Montserrat Bonell Iturbe - 2n 

2. Eugenia Ortiz - 3r 

3. Adriana Bertrand Albir - 6è i I4 

4. Neus Espinach - I3 i I5 

5. Milagros Vidalón - 6e i 2n 

6. Mònica Llastarri I5 - 3er 

7. GS - i4 

8. Xavier Oller - I3 

9. Mariona Parera Perelló - 1r i 4t 

10. Maria Rosell i Camps - I4  

11. Emma Sánchez Ruiz - i5 

12. Claudia LesNor - I3 i  I4 

13. Nikolai Herrmann – I3, I5 i 2n 

14. Mariona Parera - 1r i 4t 

15. Eric Díaz – I3 

16. Mario i Anna Sole – I4 i 2n 

17. Judit Bartolí - 3er i 6e 

18. Anna Garnatxe – I3 i 1er 

19. Marta Navarro (P4 i 2n) 

20. Esther Gómez Alonso - 6è 

21. Mireya Olmo Balsera - 3r 

22. Laura Olivella – I3 i I5 

23. Caro Gabarro – 3er 

 

 

 


